

Mediterranean Route for Tourism and Culture (MED-ROUTE)

مسار البحر الأبيض المتوسط للسيادة للثقافة (ميد - روت)

تعزيز السيادة الثقافية والتراث في دول البحر الأبيض المتوسط

- زيادة وتنسيق قدرات السلطات في دول دول البحر الأبيض المتوسط في تعزيز هويتها المحلية الإقليمية والشبكات الدولية السياحية.
- تطوير منتجات سياحية جديدة من البحر الأبيض المتوسط مثل العديد من "مسارات" السيادة الثقافية والمناطق في دول البحر الأبيض المتوسط.
- إحداث شبكات بين سواء المشجوع ومنظمات أوسع من الجهات المعنية بهدف تبادل الخبرات والمعلومات.
- التسيق مع وضع سياسات تعزيز الأبعاد السياحية المختلفة من خلال استخدام تقنيات جديدة.
- أبراز المصادر الثقافية والتراث الطبيعية للمناطق المشاركة في المشروع.

PROMOTING THEMATIC TOURISM AND MOBILITY IN THE MEDITERRANEAN

- Enhance the capacity of Mediterranean authorities in promoting their local identities and alternative forms of tourism
- Develop new trans-Mediterranean tourism products, i.e. "Routes" on cultural and Thematic Tourism in the Mediterranean Sea Basin
- Create networks among project partners and wider groups of stakeholders focusing on the exchange of experience, know-how and information
- Coordinate the formulation of policies regarding the promotion of thematic tourism through the use of new technologies
- Improve the visibility of cultural assets and natural wealth

الشركاء

PARTNERS

ميد - روت
 وزارة السياحة والتراث
 ج.ب. 11116
 رقم هاتف: 4401390
 هاتف: (+962) 6 4248863
 بريد إلكتروني: mta@mta.gov.jo

